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ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τους κ. κ. Υπουργούς  

Εσωτερικών 

Υποδομών και Μεταφορών 

 Παιδείας και Θρησκευμάτων 

 

Θέμα: «Σοβαρά ζητήματα στέγασης των Ειδικών Σχολείων  στον Δήμο 

Ηρακλείου» 

Σοβαρά είναι τα ζητήματα που αντιμετωπίζουν τα Ειδικά Νηπιαγωγεία και 

Δημοτικά Σχολεία του Ηρακλείου, απόρροια της σταθερής αύξησης του μαθητικού 

τους δυναμικού που παρατηρείται τα τελευταία χρόνια, σε συνδυασμό με την έλλειψη 

υλικοτεχνικών υποδομών και τα ακατάλληλα σχολικά κτίρια.  

Στην πρόσφατη κοινοβουλευτική μας παρέμβαση («Εξακολουθούν τα σοβαρά 

προβλήματα με τη σχολική στέγη στον Δήμο Ηρακλείου», 7443/15-09-22) είχαμε 

κρούσει τον κώδωνα του κινδύνου, επισημαίνοντας την ανάγκη ανέγερσης νέων, 

σύγχρονων, ασφαλών κτιρίων για τη στέγαση των μαθητών στον δήμο Ηρακλείου. 

Αυξημένη ευαισθησία και μέριμνα θα πρέπει να υπάρξει για τα σχολεία ειδικής 

αγωγής, τα οποία στεγάζονται σε παραμελημένα κτίρια που δεν συντηρούνται 

επαρκώς, με μικρές αίθουσες, χωρίς χώρους για τις απαραίτητες εξατομικευμένες 

παρεμβάσεις των ειδικών θεραπειών (εργοθεραπεία, λογοθεραπεία, κ. ά.),  σε 

συνθήκες ακατάλληλες και επικίνδυνες για την ασφάλεια των μαθητών. 

Για το θέμα παρενέβη πρόσφατα και ο Σύλλογος Εκπαιδευτικών 

Πρωτοβάθμιας Εκπαίδευσης Νομού Ηρακλείου «Δομίνικος Θεοτοκόπουλος», ο 

οποίος σε ανακοίνωσή του επικρίνει την κυβέρνηση για την κατάσταση αυτή, ενώ 

παράλληλα λαμβάνοντας υπόψη και τα αιτήματα των συλλόγων διδασκόντων των 

σχολείων, προτείνει  αύξηση της κρατικής χρηματοδότησης για την ανέγερση νέων 
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σχολικών κτιρίων, ανέγερση νέων σύγχρονων σχολικών κτιρίων για το 1ο και 2ο Ειδικό 

Νηπιαγωγείο Ηρακλείου, για το 1ο και 2ο Ειδικό Δημοτικό Ηρακλείου και για το Ειδικό 

Δημοτικό Σχολείο-Κωφών/Βαρήκοων, ίδρυση 3ου Ειδικού Νηπιαγωγείου και 5ου 

Ειδικού Δημοτικού Σχολείου στον δήμο Ηρακλείου, αλλά και την αναβάθμιση των 

οργανικών θέσεων στα Ειδικά Δημοτικά Σχολεία και Νηπιαγωγεία. 

Επειδή, η σταθερή αύξηση του μαθητικού δυναμικού των ειδικών σχολείων του 

Δήμου Ηρακλείου, σε συνδυασμό με την έλλειψη υλικοτεχνικών υποδομών και τα 

ακατάλληλα σχολικά κτίρια, δημιουργούν σοβαρά ζητήματα στα σχολεία. 

Επειδή, στα ζητήματα που αφορούν την ειδική αγωγή και εκπαίδευση η 

πολιτεία οφείλει να δρα άμεσα με την απαραίτητη ευαισθησία.  

 

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί: 

1. Προτίθενται να αυξήσουν την κρατική χρηματοδότηση για την ανέγερση 

νέων σχολικών κτιρίων; 

2. Προτίθενται να δρομολογήσουν την ανέγερση νέων σύγχρονων 

σχολικών κτιρίων για το 1ο και 2ο Ειδικό Νηπιαγωγείο Ηρακλείου, για το 

1ο και 2ο Ειδικό Δημοτικό Ηρακλείου και για το Ειδικό Δημοτικό Σχολείο-

Κωφών/Βαρηκόων; 

3. Προτίθενται να δρομολογήσουν την ίδρυση 3ου Ειδικού Νηπιαγωγείου και 

5ου Ειδικού Δημοτικού Σχολείου στον Δήμο Ηρακλείου; 

4. Προτίθενται να προχωρήσουν στην αναβάθμιση των οργανικών θέσεων 

στα Ειδικά Δημοτικά Σχολεία και Νηπιαγωγεία; 

 

 

Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

Βαρδάκης Σωκράτης 

 

Αλεξιάδης Τρύφων 

Γκαρά Αναστασία (Νατάσα) 

Ηγουμενίδης Νικόλαος 

Θραψανιώτης Εμμανουήλ 

Κασιμάτη Ειρήνη (Νίνα) 

Μάλαμα Κυριακή 



Μαμουλάκης Χαράλαμπος (Χάρης) 

Μάρκου Κωνσταντίνος 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 

Ξενογιαννακοπούλου Μαρία - Ελίζα (Μαριλίζα) 

Παπαδόπουλος Αθανάσιος 

Πολάκης Παύλος 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

Ραγκούσης Ιωάννης 

Σκουρολιάκος Παναγιώτης (Πάνος) 

Τζούφη Μερόπη 

Φίλης Νικόλαος 

Χρηστίδου Ραλλία 

 




